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         CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 
încheiat astăzi, 25 iulie 2014, 

în sedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş  
 
 

      La orele 14,00 domnul Tecău Grigore Florin, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 34 de consilieri sunt 
prezenţi 32 de consilieri, fiind absent motivat domnul  consilier Szakacs Mihail şi 
domnişoara consilier Zevedei Denisa-Elena este în concediu de odihnă,  deci şedinţa 
este statutară. 
               La şedinţă au participat de drept din partea aparatului de specialitate al 
consiliului judetean şi al unităţilor subordonate: dna Alisa Ciobanu, director executiv 
Direcţia Administraţie Publică Comunităţi Locale, dl Voicu Constantin, director 
executiv Direcţia Economică, dl Stoicea Alin, director  executiv  Direcţia Tehnică, 
dna Istrătescu Dana Elena, director  executiv  Direcţia de Dezvoltare şi Proiecte,  dl 
Gheorghe Aurelian, director U.I.P. Managementul Deşeurilor, dna Ciocănău 
Niculina,  şef Serviciu Buget, Impozite, Taxe şi Venituri, dna Roxana Stoenescu, şef 
Serviciu Relaţii Internaţionale Tineret, Cultură, dna Stan Elena şef Serviciu 
Coordonarea Activităţii Autorităţilor Publice, dl Ţurcanu Sorin şef Serviciu Audit 
Public Intern, dl Durdui Marinel şef Birou Autoritatea Judeţeană de Transport, dl 
Dumitru Nicuşor,  şef Birou Informatic,  dl Ivaşcu Sorin director al Regiei Autonome 
Judeţene de Drumuri Argeş R.A., dl Badea Marian, director  general al Direcţiei 
Generale de Evidenţă a Persoanelor Argeş, dna Simona Şerban, director al Centrului 
de Cultura Brătianu, dl Sachelarie Octavian director al Bibliotecii Judeţene ”Dinicu 
Golescu” Argeş, dl Mazilescu Sorin, director, Centrul Judeţean de Conservare şi 
Promovare a Culturii Tradiţionale Argeş, dl Macovei Adrian, director general al 
Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Argeş, dl Tudor 
Sevastian,  director Teatrul „Al. Davila” Piteşti,  dl Mihăescu  Gheorghe,  director al 
Regiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat al Judeţului Argeş, dna dr. 
Sorina Honţaru, director Direcţia de Sănătate Publică Argeş, dna Ţintea Valentina 
reprezentant al Camerei Agricolă a judeţului Argeş, dna Şerb Camelia, director al 
Spitalului de Boli Cronice Călineşti, dl  Băşulescu Mihail Petea, director CNADNR 
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Bucureşti, dl Durleci Constantin,  comisar şef al Centrului Regional Antidrog Argeş, 
dl Gheorghe Mihăiţă, director  Drumuri Naţionale. 

Dl  Preşedinte Tecău Grigore Florin 
Bine aţi venit la şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş din 25 iulie 2014.  
Supun spre aprobare  ordinea de zi - cine este pentru? Dacă este cineva împotrivă? 

Dacă se abţine cineva?  
Ordinea de zi a fost aprobată în unanimitate. 

 
 

- I   - 
 
 

Trecându-se la punctul I al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean Argeş din data de 26 iunie 2014 – dl Preşedinte Tecău Grigore 
Florin a spus: 

Procesul – verbal a fost însuşit de către toţi consilierii desemnaţi de partide, dacă 
aveţi neclarităţi?  

Supun spre aprobare procesul – verbal – cine este pentru? Dacă este cineva 
împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Procesul – verbal sus – menţionat a fost aprobat în unanimitate. 
 
 
 

- II   - 
 
 

Trecându-se la punctul II al ordinii de zi- Proiect de hotărâre privind actualizarea  
componenţei nominale a Comisiei de Evaluare a Persoanelor  cu Handicap pentru 
Adulţi Argeş– Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin a spus: 

Comisia  K1, K3, K5 şi secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Dacă aveţi întrebări. 
Dl consilier Manu Dan 
Domnule preşedinte, comisia K3 nu a dat avizul la acest proiect. 
Dna secretar cunoaşte situaţia, colegii mei ştiu. Dna Honţaru nu a participat la 

comisie şi doresc să ne facă unele precizări pe care le-am solicitat în comisie. 
Dna doctor Honţaru Sorina 
Domnul doctor se referă la medicii pe care-i coordonează Direcţia de Sănătate 

Publică. Este vorba despre medici care evaluează capacitatea de muncă sau medici de  
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medicină generală. In situaţia în care suntem în judeţul Argeş, am făcut adresă la 
Casa de Pensii, nu avem decât doi medici de expertiză a  capacităţii de muncă în 
activitate, toată lumea ştie situaţia. Nu avem pe cine nominaliza, am dat răspuns 
negativ. A rămas următoarea variantă - un  medic de medicină generală sau medic de 
familie. Noi am nominalizat deja un medic de medicină generală şi un medic de 
familie, nu putem nominaliza alte specialităţi.  In privinţa medicului de familie am 
luat legătura cu Colegiul Medicilor,  cu Societatea Medicilor de Familie care ne-au 
comunicat că medicii au un program bine  stabilit  şi nu pot să lase programul la 
cabinet  pentru comisie. Am recurs la această doamnă  doctor care este specialist 
medicină  de familie care nu are activitate în prezent, este deschisă şi doreşte să 
lucreze. 
    Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin: 

Este vorba despre dna Coman? 
Dna doctor Honţaru Sorina 
Da. 
Dl consilier Manu Dan 
Vă mulţumesc domnule preşedinte, vreau să vă aduc în faţa dumneavoastră două 

chestiuni, una de principiu şi una cu caracter moral. 
Comisia aceasta este o comisie judeţeană care evaluează şi stabileste handicapul 
unei persoane. La comisie pe lângă pacienţi ajung şi dosarele care se propun  

 pentru încadrarea  într-un posibil grad de  handicap. Dosarele sunt facute de către 
specialişti în domeniul boli interne, cardiologie, neurologie, care sunt medici primari, 
doctori în medicină, care propun dosarele şi pacienţii acestei comisii judeţene să 
confirme şi să încadreze în grad de handicap. Dosarele sunt făcute de colonei şi 
generali şi sunt propuse pentru avizare de către soldaţi şi caporali. Cu toată aprecierea 
specialiştilor care lucrează în medicina generală şi de familie, sunt sub nivelul 
calitativ al celor care propun. 
     Legea este permisivă,  bună, rea, trebuie să o aplicăm. Din punct de vedere legal, 
noi putem opta să fie şi un medic de medicină generală şi  un medic de familie. Prima 
încadrare ar fi expertiza capacităţii de muncă, deci un  specialist care apreciază.  Nu îl 
am pe acesta, mă duc mai departe. Nu vreau să mai aud de sinuciderile în lanţ care se 
petrec în judeţul nostru, nu datorită acestei comisii. Noi trebuie să fim în măsură să 
avem  specialişti fără probleme şi fără dubiu  care atunci când dau un verdict să fie 
perfect, obiectiv, valoros  şi profesional.  
   Doresc ca dna doctor Coman, care este în sala să ne spună unde este medic de 
familie în prezent. 
  Dna doctor Coman Constanţa 
Am terminat rezidenţiatul anul trecut. 
 Dl consilier Manu Dan 
 Aţi practicat vreo oră ca medic de familie? 



 4

    Dna doctor Coman Constanţa 
    Ca medic specialist, nu. 

Dl consilier Manu Dan 
Domnule preşedinte, stimaţi colegi, dacă vreţi  votaţi o persoană care vă este dragă  

şi-i doresc succes în activitatea profesională dar într-o comisie judeţeană trebuie 
specialişti. 

Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin: 
Dacă sunt  atâtea probleme de ce nu aţi chemat-o pe dna doctor la comisie? 
Dl consilier Manu Dan 
Domnule preşedinte, în comisie nu am dat votul, am crezut că se rezolvă pe 

parcurs. 
Dna doctor Honţaru Sorina 
Deci un medic de familie care lucrează şi are pacienţi pe listă are program tură 

contra tură cu alt medic în cabinet nu poate să participe la această comisie, îşi 
perturbă activitatea la cabinet. 

Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin 
Există următoarea  posibilitate. Care este indemnizaţia acestui medic care participă 

la comisie? 
Dna doctor Honţaru Sorina 
180 de lei. 
Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin 
Aştept ca să găsiţi un medic care pentru 180 de lei vine să participe la comisie. 
Nu o supun la vot şi să vedem ce faceţi  cu dosarele care aşteaptă şi cu oamenii 

care doresc  să se încadreze într-un  grad de handicap şi nu primesc ajutorul. 
Dl consilier Manu Dan 
Domnule preşedinte aveţi perfectă dreptate, eu vă mulţumesc. Aşteptăm,  doamna 

director să găsiţi o soluţie, un medic care să se încadreze. 
Dl consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor 
Domnule preşedinte, întrucât  comisia de sănătate nu a dat avizul,  părerea mea 

este  să fie scos proiectul de pe ordinea de zi. 
Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin 
Aceasta este părerea dumneavoastră, lăsaţi-mă  şi pe mine să-mi spun şi eu părerea. 
Dl consilier Sofianu Narcis 
În primul rând, aşa cum a spus şi domnul doctor Manu, ideal ar fi ca această 

comisie să fie formată din cei mai buni specialişti la nivel judeţean pentru că, după 
cum spuneţi dumneavoastră trebuie soluţionate dosare şi doamna doctor ne spune că 
pentru o indemnizaţie aşa mică medicii consacraţi care au un anumit program este 
posibil să nu vină. Pentru a debloca eu vă propun să votăm astăzi această comisie aşa 
cum este şi să abilităm colegii nostri din comisia de sănătate ca în termen de două trei 
luni să vină cu  propuneri pentru completarea acestei comisii. Nu putem bloca 
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activitatea comisiei judeţene până când apare un specialist. Propun această variantă 
de provizorat pe termen scurt urmând ca cei mai abilitaţi dintre colegii noştri să vină 
cu nişte propuneri, persoane care au experienţă profesională mai vastă. 

Dl consilier Iacşa Aurel 
Eu în mandatul trecut domnule preşedinte, am făcut parte din comisia de sănătate 

şi pe lângă altele am avut în vedere şi comisia de handicap. În comisia de handicap nu 
se stabileşte diagnosticul. Acesta este determinat de medicul specialist care stabileşte 
gradul de handicap, iar comisia vede care este diagnosticul şi stabileşte  dacă se 
încadrează sau nu. Părerea mea este domnule doctor Manu ca să votăm pe dna doctor 
în comisie pentru că este medic rezident, este medic  şi oriunde s-ar duce  ca nou 
angajat nu are  experienţă. O are în comisie pe doamna doctor Radu Claudia care are 
atâta experienţă şi nu se  poate greşi şi nu a fost nici o contestaţie în această privinţă. 

 Dl consilier Postelnicescu Marius 
Domnule preşedinte, domnule doctor Manu, consider că nu trebuie dusă în 

derizoriu munca acestei comisii, iar  pentru atragerea de  specialişti competenţi  în 
această comisie este nevoie ca,  comisia de sănătate a consiliului judeţean  şi Direcţia 
de Sănătate Publică să vină cu nişte propuneri concrete privind modificarea 
indemnizaţiei sau chiar a legii. Trebuie făcută o evaluare concretă, câte şedinţe, câte 
dosare se primesc, câte dosare se soluţionează pe  şedinţă ca să  putem să  stimulăm  
profesioniştii care lucrează în această comisie chiar dacă vom amâna pentru trei luni, 
pentru şase luni această componenţă, acest aspect  se va continua şi vom avea şi  la 
anul aceeaşi problemă. 

Dl consilier Fulga Marian 
Domnule preşedinte, dacă îmi permiteţi că să continui nuanţa pe care a dat-o 

preşedintele comisiei K3, comisia de specialitate înţeleg că, caporalii cenzurează 
coloneii. Aşa cum a spus şi domnul Iacşa pe de o parte nu am înţeles de ce s-a ajuns 
în situaţia în care să se facă această propunere motivat şi de faptul că s-au întâmplat 
nişte evenimente. Eu cred că se putea găsi în tot ansamblul acesta medical judeţean 
un reprezentant care să nu ne pună pe noi în situaţia de a vota împotrivă sau de ne  
abţine.  În situaţia în care comisia K3  nu a dat aviz pentru acest proiect de hotărâre 
eu nu pot ca şi preşedinte al comisiei juridice să votez acest proiect de hotărâre. 

Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin 
Este corect ce spuneţi, nici eu nu pot să-l propun spre aprobare. Încă o dată vreau 

să vă spun că ne luăm o mare răspundere faţă de oamenii care aşteaptă de la noi acest 
semnal. Este directoarea aici, o aşteptăm să vină cu propuneri  şi o să vedem că va 
dura luni de zile până va găsi. 

Am să vă invit şi pe dumneavoastră  alături de colegii mei marţea la audienţele 
mele să vedeţi că 40, 50% din audienţe se bazează numai pe aceste probleme. 
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Dl consilier Fulga Marian 
Aş vrea să mai pun o întrebare. Această comisie trebuie să voteze sau să semneze 

în totalitatea ei? 
Dna doctor Honţaru Sorina 
Nu. 
Această comisie o are preşedinte pe doamna doctor  Claudia Radu  verifică 

dosarele  şi conform legislaţiei le încadrează în grad de handicap, nu pune diagnostic. 
Dl consilier Fulga Marian 
Şi să înţeleg că ar  fi  necesar o persoană. 
Dl consilier Sofianu Narcis 
Profesioniştii, indiferent de domeniu, au un defect în practică, la un moment dat 

dincolo de dosar nu mai văd omul care reprezintă acel dosar, eu vă propun ca cei ce 
vor să suspende activitatea acestei comisii să susţină audienţe cu oamenii care au 
probleme de rezolvat în această perioadă până la care vom găsi componenţa ideală a 
acestei comisii.    

Dl consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor 
Domnule preşedinte, ce spune regulamentul noi aceea votăm. Dacă  regulamentul 

spune că trebuie să votăm când comisia K3 a dat aviz negativ votăm, dacă spune că 
nu putem vota, nu   votăm. 

Dl consilier Manu Dan 
Domnule preşedinte noi nu am dat aviz negativ, noi nu am votat şi am aşteptat 

explicaţii până astăzi în plen. 
Dl consilier Mărăşoiu Dorin 
Am auzit că s-a discutat foarte mult de valoarea şi capacitatea tânărului medic, 

putem discuta despre experienţa profesională a acestui medic, nu putem stabili noi  
valoarea lui. Cu atât mai mult, nu are experienţă, trebuie să-l lăsăm să parcurgă câţiva 
paşi, vom vedea. Nimeni nu a discutat de persoana cu handicap. Dacă ne opunem 
funcţionării comisiei, nu vedem oamenii către care ne adresăm. Cine îşi asumă o 
astfel de responsabilitate, să şi-o asume cu nume, partid. Ne certăm pentru o comisie 
care va verifica probabil mecanic, se încadrează sau nu se încadrează, nu pune 
diagnostice. Discutăm despre un post într-o comisie pentru care s-au făcut atâtea 
comentarii. 

 Dl consilier Fulga Marian 
Înţeleg că este vorba practic  de completarea  acestei  comisii şi nu de una nouă,  

noi discutăm aici practic despre un om care nu se mai găseşte în această comisie şi   
trebuie să-l schimbăm cu alt om. Din punctul meu de vedere comisia îşi face treaba în 
continuare şi fără acel om şi cu acel om. Întrebăm dacă comisia trebuie să fie 
completă, trebuie să semneze toată lumea. 
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Dl consilier  Bica Dănuţ 
Comisia trebuie să funcţioneze, evenimentele sunt presante, respect părerea 

specialiştilor şi în special al domnului doctor Manu în calitate de medic, propun să ne 
întoarcem cu mare seriozitate asupra propunerii pe care a facut-o domnul Sofianu. Să 
dăm votul acestei comisii în forma actuală şi să dăm un mandat pentru a se găsi cât 
mai repede posibil un specialist care să corespundă pretenţiilor şi în momentul 
respectiv comisia poate fi modificată prin hotărârea consiliului judeţean. 

Dl consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor 
Domnule preşedinte, dacă  tot dăm votul,  să-l dăm provizorat, pentru două, trei 

luni. Şi dăm votul şi trecem mai departe. În ceea ce priveşte specializarea domnului 
Manu este incontestabilă. Nimeni nu-i poate contesta chestiunea de expert,  nimeni 
nu trebuie să vorbească la adresa dumnealui. 

Dl consilier Manu Dan 
Mulţumesc mult.  
Eu mergeam pe ideea că sunt  destule persoane care merg la comisia de handicap 

să ia cererea  şi acestea  nu trebuie să sufere. 
Este o problemă de moralitate. Sunt eu în măsură, consiliul judeţean şi  consilier să 

votez cu mâna pe suflet şi pe inimă că am valoare acolo ca să spună da sau nu, vă 
spune un expert care a făcut mii de expertize. Să nu credeţi că eu vreau să blochez 
activitatea comisiei de expertiză. Eu am rugat-o amiabil pe doamna director a 
Direcţiei de Sănătate Publică să găsească aşa cum a găsit şi acum două zile soluţia, să 
găsească de îndată pe  cineva dintre cei patru sute şi ceva medici  care sunt, care au  
practicat o oră, o zi. Eu nu mă joc şi asta îmi spune experienţa, cu destinul unor  
persoane care au un dubiu privind gradul de handicap. 

Repet, acest sistem de handicap funcţionează ca şi sistemul nostru de medicină 
legală cu  comisii deasupra  noastră, este şi pauza concediilor şi imposibilitatea 
fortuită de a nu  putea participa la o anumită decizie.  Prefer o temporizare având în 
vedere caracterul profesional de evaluare a unei comisii, decât să mă risc şi să  se 
întâmple situaţii care s-au mai produs. Nu vreau să fiu apărătorul nimănui, vă spun cu 
maximă responsabilitate şi moralitate, atunci când arătăm cu degetul spre anumite 
structuri, poate că acele persoane care au ajuns la gesturi disperate s-au gândit că sunt 
la limită, se încadrează sau nu se încadrează pe alte coordonate şi se gândeau să dea 
nişte bani înapoi.  Eu vreau ca în viitorul apropiat comisia care dă verdictul să spună 
este sau nu este şi verdictul acela să fie cert şi irevocabil. 

Dl consilier Sîrbu Gheorghe 
Trebuie să intervină aici umanitatea. Nu trebuie să gândim că toţi sunt infractori. 

Chestiunea este că medicul acela tânăr ar  putea să voteze cu atâta grijă încât să-şi dea 
seama că dosarul acela beton are şi lucruri bune şi lucruri rele. O soluţie de provizorat 
trebuie să o dăm acum pentru că acei oameni cu dizabilităţi nu pot aştepta. 
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Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin 
Inţeleg că în numele comisiei domnul doctor este de acord să supunem  la vot 

hotărârea cu amendamentul domnilor Sofianu şi Diaconescu.  In termen de trei luni 
de zile Direcţia de Sănătate Publică să nominalizeze un medic. 
    Cine este pentru? Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
    Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 137. 
 

 
 

- III   - 
 
 

          Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind  
numirea membrilor Consiliului de Administraţie la Regia Autonomă Judeţeană de 

Drumuri Argeş R.A.– dl Preşedinte Tecău Grigore Florin a spus: 

Comisiile K3, K5 şi secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
In comisie au fost prezentaţi nominal membrii Consiliului de administratie, 

astăzi îi vedem fizic, o să îi rog pe fiecare dintre ei să vină în faţa dumneavoastră 
să se prezinte. 

Dl Băşulescu Mihail Petea 
Mă numesc Băşulescu Mihail Petea, am 54 de ani, inginer constructor căi ferate, 

drumuri şi poduri. Am avut ca şi activităţi manageriale mai importante funcţia de 
director general la Compania Naţională Aeroportul Internaţional Bucureşti Otopeni şi 
la  CNADNR în perioada 2003-2005. Am fost şi manager în sistemul privat, 
actualmente şef proiecte la CNADNR.  

Dl consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor 
Aş dori ca domnul Băşulescu să ne spună dacă este adevărat ce este pe internet, 

că dânsul a semnat contractul cu BECHTEL fără licitaţie. 
Dl Băşulescu Mihail Petea 
Sunt mândru că am semnat contractul cu BECHTEL în condiţii perfect legale, 

în condiţiile legale ale acestei ţări şi de nimic din ceea ce s-a întâmplat în perioada 
2003-2004 legat de  acest contract nu pot fi învinovăţit. Era un contract foarte bun, 
din păcate în perioada după 2005 acesta a fost modificat integral, ceea ce nu 
înţelege lumea, şi în aplicabilitatea lui s-au produs multe probleme. In ceea ce 
priveşte contractul din 2003, a fost perfect legal şi perfect analizat şi ales ca şi 
structură pentru această investiţie majoră. 

Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin 
Eu mi-aşi dori să semnaţi şi contractul pentru construcţia autostrăzii Piteşti -

Râmnicu Vâlcea -Sibiu. 
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Dl Băşulescu Mihail Petea 

Să ştiţi că eu am semnat şi am pornit ocolitoarea Piteştiului. 
Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin 
Mulţumesc domnule director.  
Doamna Niculae Mihaela reprezentant al Ministerului de Finanţe, membru al 

Comitetului de audit. 
Doamna Niculae Mihaela 
Mă numesc Niculae Mihaela, am 47 de ani, lucrez în administraţia finanţelor 

publice de 24 de ani.  
Dl consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor 
Care finanţe publice, de la Argeş sau de la Ploieşti? 
Doamna Niculae Mihaela 
Fosta Direcţie Argeş actualA Regională Ploieşti. 
Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin 
Mulţumesc. Domnul Gheorghe Mihăiţă. 
Domnul Gheorghe Mihăiţă 
Mă numesc Gheorghe Mihăiţă, cred că o parte dintre dumneavoastră mă cunosc, 

sunt născut la Piteşti. Ca activitate pot spune că am treizeci şi ceva de ani de muncă. 
Am lucrat la Centura ocolitoare a Piteştiului câţiva ani de zile până la terminare după 
care am mers la Bucureşti la CNADNR unde am lucrat patru ani ca şef de 
departament şi director comercial.  De astă toamnă am venit ca  adjunct şef secţie şi 
acum sunt şeful Secţiei de Drumuri Naţionale Piteşti. Căsătorit, doi copii. 

Dl consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor 
De când lucraţi în drumuri? 
Domnul Gheorghe Mihăiţă 
Trei ani de zile la Centura de ocolire a Piteştiului unde am avut un aport deosebit 

pentru cine cunoaşte cum s-a desfăşurat activitatea în judeţul Argeş a drumului, patru 
ani de zile CNADNR regionala Bucureşti, şef departament venituri şi director 
comercial în cadrul regionalei care cuprinde şapte judeţe şi din septembrie anul trecut 
sunt în judeţul Argeş la Secţia de Drumuri Naţionale Piteşti. 

Dacă vreţi vă spun şi despre realizările de anul acesta din judeţ privind reabilitarea 
şi lucrările care s-au efectuat pe teritoriul judeţului şi aportul meu legat de investiţiile 
în Argeş. 

Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin 
Impreună cu domnul Gheorghe Mihăiţă am făcut eforturi şi am adus podul metalic 

acum două săptămâni de zile la Poiana Lacului, pod metalic în valoare de 30 milioane 
lei, pod care va rămâne judeţului şi va putea fi folosit în continuare. Mulţumec, 
domnule Gheorghe Mihăiţă. 
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Domnul Mihăescu Gheorghe 
Lucrez în cadrul consiliului fost popular judeţean şi actualmente judeţean din anul 

1992, am fost director adjunct, şef departament şi director al Direcţiei Servicii 
Generale. Din anul 1996 pînă în 2004 am fost în comisia de cenzori a direcţiei actual 
regiei de drumuri. Din anul 2010 sunt director al Regiei de Administrare a 
Domeniului Public şi Privat al Judeţului Argeş. Cu data de 01 august încetez 
activitatea ca director datorită vârstei. 

Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin 
Multumesc. Al cincelea membru, doamna Rădulescu Eliza Mihaela, şef serviciu 

Resurse Umane din cadrul Consiliului Judeţean Argeş astăzi este la Bucureşti pentru 
că se finalizează concursul pentru ocuparea postului de secretar judeţ. Incepând cu 01 
august vom avea şi persoana care va ocupa această funcţie. Voi citi hotărârea pentru a 
o supune la vot cu precizarea că, în conformitate cu regulamentul de organizare şi 
funcţionare al comisiei şi al consiliului de administraţie au fost stabilite  aseară în 
prima întâlnire pe care au avut-o membrii consiluiului de administraţie, ca să pot să 
vă prezint în toată finalitatea ei această comisie şi funcţiile pentru fiecare membru al 
comisiei. Ei sunt cei care stabilesc aceste funcţii conform regulamentului şi şi-au 
delegat aseară aceste funcţii. 

Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Dl consilier Fulga Marian 
Am aşteptat să se prezinte distinşii viitori reprezentanţi ai consiliului de 

administraţie, aseară în comisie am avut câteva dezbateri legate de acest proiect de 
hotărâre şi acum ne-aţi lămurit apropo de forma proiectului de hotărâre în legătură cu 
funcţiile pe care le deţin acolo. Inţeleg că este voinţa tuturor să existe un preşedinte în 
persoana domnului Băşulescu Mihail. Legea spune că acest consiliu de administraţie 
poate avea un număr cuprins între cinci şi şapte reprezentanţi. Grupul PP- DD din 
Consiliul Judeţean Argeş ar fi dorit o mai mare transparenţă în ceea ce priveşte 
nominalizarea reprezentanţilor consiliului de administraţie al Regiei de Drumuri, o 
regie importantă, care are un aport deosebit în ceea ce priveşte infrastructura judeţului 
Argeş. Nu am găsit această transparenţă, a fost prezentat acest proiect de hotărâre şi 
poate că găseam şi noi consilierii judeţeni reprezentanţi ai altor formaţiuni politice în 
acest consiliu judeţean, oameni cu care să facem la regia de drumuri ca lucrurile să 
meargă mai bine decât au mers până în prezent. Pentru acest fapt probabil că ne vom 
abţine în ceea ce priveşte acest proiect de hotărâre şi aş dori ca pe viitor să avem o 
discuţie mai serioasă, mai amplă şi mai transparentă în ceea ce priveşte formarea unor 
consilii de administraţie care au un impact deosebit privind activitatea Consiliului 
Judeţean Argeş. Le doresc succes în condiţiile în care vor trece de votul consiliului 
judeţean şi vom fi atenţi la cum se vor derula lucrurile în ceea ce priveşte regia de 
drumuri. 
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Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin 
Anunţul s-a publicat în ziarul Bursa şi Curierul Naţional în data de 11.06.2014, a 

fost postat şi pe site-ul consiliului judeţean la secţiunea informaţii de interes public şi 
la sediul Regiei de drumuri. Precizez că niciodată nu m-am gândit ca în acest consiliu 
de administraţie să promovăm  politicieni, vreau să promovăm tehnicieni, oameni 
care se pricep la activitatea aceasta pentru a face lucrurile cât mai transparente şi cât 
mai vizibile la nivelul judeţului. 

Dl consilier Fulga Marian 
Eu nu am vorbit de politicieni, eu am vorbit de profesionişti şi cred că nu numai 

într-un anume partid sunt cei mai buni specialişti. 
Dl consilier Moise Dumitru 
 Aş dori să facem o mică completare la articolul cinci, în speţă să solicităm 

consiliului de administraţie să facă o analiză în ce priveşte serviciul de execuţie care 
face parte din regie, să facem o analiză de externalizare dacă s-ar justifica o astfel de 
externalizare. Două motive ar fi costurile, calitatea  lucrărilor. O să depun săptămâna 
viitoare o listă cu câteva întrebări adresate regiei.  

Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin 
Apropo de articolul cinci, există stabilit prin lege termen de 90 de zile? Eu aş fi 

vrut să fie mai puţin. Propun să fie 60 de zile pentru a putea să intrăm în analiza 
bugetului pe anul viitor cu toate documentele întocmite. 

Dl consilier Fulga Marian 
Este corect termen de maxim 90 de zile, aceasta înseamnă că şi în termen de 30 de 

zile dacă lucrurile merg bine putem veni în faţa consiliului cu planul de administrare. 
Dl consilier Prunaru Iulian 
Aseară am fost foarte energic la acest punct împreună cu colegul meu ţărănist 

Cocaină Mihai, astăzi analizând colegii propuşi de dumneavoastră am dori să venim 
cu două amendamente. Acest consiliu de administraţie este propus pentru patru ani 
începând cu 01 august, eu aş propune să fie pe mandatul nostru de doi ani.  Dacă 
regia noastră este într-un hal fără de hal în sudul judeţului în districtul nostru de la 
Buzoeşti nu mai are nici tocuri la uşi, să vedem unde ducem acea maşină de marcat 
pentru sud, propun dacă domnul Băşulescu face parte din CNADNR nu contează 
unde a lucrat dumnealui, dar mi s-a părut puţin cam refractar la noi,   nu a dorit să 
pună mâna pe microfonul de la Argeş, dar ca să mă împac cu dumnealui, am o 
propunere, să facă loby la unul din cei doi specialişti de la Argeş, domnul Ivaşcu 
Sorin sau doamna Alina Nicolau, să-i bage pe undeva pe la Bucureşti să avem şi noi 
şanse să facem o potecă către Sibiu. 

Domnul Gheorghe Mihăiţă a cărui activitate o cunosc foarte bine, la relaţiile pe 
care le are cu Cristian Boureanu, inclusiv de rudenie, ce mai rămâne de la domnul 
Băşulescu  să-l bagi dumneata, să fie şi argeşeni de-ai noştrii acolo. Vă întreb pe 
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dumneavoastră dacă de la Piteşti la vale sunteţi vreunul născut? Nu mai există nici-un 
gram de fier la districtul nostru. 

Cunosc că diurna de şedinţă lunară a consiliului de administraţie este foarte mare 
mai ales pentru preşedinte, să limităm diurna de preşedinte la zece milioane pentru 
preşedinte şi la ceilalţi membrii proporţional. 

Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin 
Având în vedere că suntem 34 consilieri şi sunt 102 localităţi, vă propun să vă 

orientaţi, fiecare consilier judeţean către trei localităţi, să răspundeţi de aceste 
localităţi, să urmăriţi activitatea, să propuneţi ce este de făcut, să ţineţi legătura cu 
primarii, consiliile locale. Vă aştept până la şedinţa viitoare să veniţi cu propunerile 
dumneavoastră pentru localităţi.   

Dl consilier Prunaru Iulian 
Este o propunere mai veche a dumneavoastră, cu această ocazie aş dori să dispară 

şi ordinele de deplasare în teritoriu deoarece sunt bani decontaţi de consiliul judeţean, 
bani ai poporului român de oameni care spun că au fost la Bîrla şi nu cunosc ce sate 
sunt acolo, ce investiţii s-au făcut în localitate, vă dau câte exemple doriţi. Ar trebui 
să dispară ordinele de deplasare, acestea ar trebui să fie date de dumneavoastră. Acest 
lucru se perpetuează  de prin anii 1997-1998.  

Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin 
Cunosc această situaţie, eu semnez delegaţiile, sper să se lămurească această 

situaţie până la şedinţa viitoare vă aştept cu propunerile pentru localităţi de care 
răspundeţi şi activitatea pe care o depuneţi.   

Dl consilier Sofianu Narcis 
Intotdeauna o intenţie are o idee pozitivă în spate, am să vă contrazic totuşi, nu 

există colegii de consilieri judeţeni. Săptămâna trecută am fost la Slobozia, 
săptămâna viitoare merg la Bughea, s-ar limita din punct de vedere geografic 
deplasările consilierilor judeţeni şi ca să-i răspund colegului Prunaru nu putem anula 
aceste ordine de deplasare pentru că sunt consacrate prin lege şi la nivelul consiliului 
judeţean nu putem să modificam legi. Vă spun că m-am deplasat în judeţul  Argeş şi 
nu am avut nici un ordin de deplasare. Pentru colegii care au dificultăţi financiare, 
sunt pensionari, este un drept al lor în momentul în care ei se deplasează, problema 
este a calităţii, domnule consilier Prunaru, să deconteze şi să nu facă nimic. Să 
anulezi ordinele de deplasare este imposibil. Este o recomandare binevenită, dar nu 
putem stabili o limitare a deplasărilor  pentru fiecare consilier judeţean la două, trei 
localităţi.  

Dl consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor 
      Are dreptate domnul consilier Sofianu, nu putem limita deplasările, alegătorii 
noştri sunt în 102 localităţi. 
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Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin 
    Am spus că reprezentaţi cele trei localităţi. Am stabilit un program de audienţe la 
consiliul judeţean pentru domnul consilier Sofianu, îi mulţumesc pentru iniţiativă,  
dacă doriţi şi ceilalţi comunicaţi la cabinet la secretariat orele şi ziua şi vi se va pune 
la dispoziţie o sală pentru audienţe. 

Dl consilier Sofianu Narcis 
Nu este iniţiativă, este obligaţie a fiecărui consilier judeţean.  
Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin 
Eu ţin audienţele miercurea cu toţi directorii din consiliu. 
Vreu să-i felicit pe membrii consiliului de administraţie, să le doresc succes în 

activitate, vreau o colaborare cu domnul preşedinte, să fiţi alături de noi,  să ne 
reprezentaţi la minister, şi să ianaugurăm împreună autostrada Piteşti –Sibiu.  

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu două abţineri (Diaconescu Nicolae Nicuşor, 

Fulga Marian). S-a adoptat Hotărârea nr.138. 
 

- IV- 
 
Trecându-se la punctul  IV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind constituirea 

Comisiei de organizare a procedurii de evaluare şi negociere în vederea achiziţionării 
imobilului „Vila Florica”- – dl Preşedinte Tecău Grigore Florin a spus: 

Comisiile K1, K4, K5 şi secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Dl consilier Prunaru Iulian 
In mandatul 2004-2008 am făcut parte din consiliul de administraţie al Centrului 

de Cultură Brătianu, perioadă în care domnul Fulga Marian era vicepreşedinte. In 
timpul mandatului meu s-au făcut investiţii enorme, de la canalizare la transformarea 
unor chicinete în garsoniere şi apartamente. Am cerut aseară să primim cât am 
investit noi consiliul judeţean acolo, valoarea aceasta să se scadă de către comisia de 
evaluare. Oamenii pe care i-aţi desemnat acolo  nu sunt toţi preşedinţi de comisii. Nu 
înţeleg de ce aţi luat oameni care nu au nici-o treabă cu evaluarea, vă spun eu ca 
istoric, nu cred că oameni care au alte meserii pot face evaluarea la un monument 
istoric, deci propun ca din această comisie de evaluare să facă parte comisia IV în 
totalitate de cultură şi comisia II de urbanism.   Din cei patru preşedinţi trei nu au  
nici-o legătură cu monumentele istorice.  

 Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin 
Am să vă explic cum am făcut această comisie. Pentru a nu exista interpretări, am 

propus preşedinţii din celelalte comisii să facă parte din ea. Această comisie nu face 
decât să găsească experţii în arhitectură, istorie, monumente, care să constituie 
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comisia de evaluare şi să vă prezinte dumneavoastră raportul acestei comisii de 
evaluare şi să înceapă negocierile pe baza acestui raport. Nimeni din această comisie 
nu va face evaluarea, va coordona această activitate, vor căuta experţii de care avem 
nevoie, şi vor face expertiza. Nici membrii acestei comisii nu vor face evaluare, vor 
face experţi din Ministerul Culturii, de la Institutul de Arhitectură Ion Mincu, de la 
Universitatea de Construcţii Bucureşti, oameni care sunt în domeniu. Preşedinţii 
noştri de comisii vor strânge toate aceste materiale şi le vor prezenta în plen, să 
vedem care este situaţia, care este valoarea reală a acestei clădiri pentru că este corect 
ce spuneţi dumneavoastră, noi în fiecare an am făcut investiţii la nivelul consiliului 
judeţean la această clădire. 

Dl consilier Bica Dănuţ 
Aş veni şi eu cu un amendament. Aici sunt propuşi patru preşedinţi de comisii 

pentru a face parte din această comisie, eu propun să fie reprezentate toate comisiile 
prin cei şase preşedinţi, odată pentru că trebuie să fie transparenţă totală şi în al doilea 
rând ţinem să fie şi un reprezentant al partidului naţional liberal care este legat afectiv 
de această clădire. 

Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin 
Eu voiam să vă propun ca toată această comisie să se întrunească sub coordonarea 

domnului vicepreşedinte Polexe.  
Dl consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor 
Domnule preşedinte, dumneavoastră sunteţi executivul şi noi legislativul. Nu 

putem noi legislativul să contactăm evaluatori decât dumneavoastră care sunteţi 
ordonator de credite şi dumneavoastră plătiţi. Vă propun să lăsaţi comisiile K2 şi K4 
să lucreze cum a propus domnul consilier Prunaru pentru că sunt comisii constituite, 
care pot face raportul către dumneavoastră şi puteţi găsi o soluţie. 

Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin 
Cei doi preşedinţi de comisie pot să-şi aducă toată comisia la şedinţe, domnul 

Polexe coordonează activitatea şi toată această comisie i-mi propune echipa de 
experţi cu care să încheiem contractul de expertiză a lucrării. Mi se pare cel mai 
transparent, cel mai corect mod de lucru.  

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre cu aceste precizări  – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere (Diaconescu Nicolae Nicuşor).  

S-a adoptat Hotărârea nr.139. 
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- V  - 
 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 
eliberării licenţelor de traseu şi a caietelor de sarcini  pentru servicii de transport 
public judeţean de persoane prin curse regulate speciale pe trasee judeţene – dl 
Preşedinte Tecău Grigore Florin a spus: 

Comisiile K2, K3, K5 şi secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Este vorba despre curse regulate speciale, deci cele ce deservesc agenţii economici, 

la cererea acestora au fost modificate traseele şi staţiile. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă sunt întrebări, sugestii? Nu sunt. 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr.140. 
 
 

- VI   - 
 
 

Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pivind 
nominalizarea persoanelor cărora li se acordă distincţia "Fiu/Fiică al/a Argeşului" în 
cadrul ciclului de manifestari cultural - artistice şi ştiintifice  "Sărbătorile Argeşului şi 
Muscelului", ediţia a VIII-a, 2014 - dl Preşedinte Tecău Grigore Florin a spus: 

Comisiile K4, K5 şi secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Supun consiliului judeţean următoarea propunere. Anul acesta, unul din domeniile 

pentru care facem nominalizări  este administraţie publică locală. Având în vedere că 
în administraţie lucrează două tipuri de personal, funcţionari publici şi aleşi locali, 
vreau să vă propun ca în 2015 să acordăm pe o secţiune specială titlul de fiu/cetăţean 
aleşilor locali, să cunoască de acum acest lucru pentru a-şi întocmi dosarele astfel 
încât la anul să avem o manifestare prin care să premiem  activitatea aleşilor locali şi 
să aducem în faţa cetăţenilor judeţului Argeş pe cei care merită respectul şi aprecierea 
noastră. Iar anul acesta să premiem şi să dăm titlul de fiu/cetăţean funcţionarilor din 
administraţia publică locală.  

Lista rămâne deschisă, rog presa să facă publice aceste nominalizări astfel încât 
până la sfârşitul lunii august să mai primim şi alte propuneri, vom face o şedinţă 
extraordinară în funcţie de propuneri în care vom finaliza toate aceste nume. Dacă 
astăzi mai aveţi propuneri, comunicaţi-le comisiei de analiză. 

Dna Stoenescu Roxana 
Inainte de a da citire listei, vreau să vă spun că toate propunerile au fost evaluate de 

comisia judeţeană din care fac parte directorii instituţiilor de cultură împreună cu 
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comisiile consultative respectiv reprezentantul Prefecturii, Avocatul Poporului, 
Inspectoratul Şcolar Judeţean, Direcţia Judeţeană pentru Tineret şi Sport, cele două 
Universităţi, Camera de Comerţ şi Industrie Argeş şi Asociaţia Oamenilor de Afaceri. 

Se citeşte lista cu persoanele nominalizate. 

Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin 
Il rog pe domnul consilier Sîrbu să identifice şi să colaboreze cu doamna           

pentru domnul Mogoş Marcel preşedintele Obştei Dragoslavele, un om deosebit care 
reprezintă obştea, este primul care trebuie promovat. Vă rog să comunicaţi cu dânsul 
să-şi aducă dosarul.  

Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere (Glişcă Ion). S-a adoptat 

Hotărârea nr. 141. 
 

- VII - 
 

Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
nominalizarea persoanelor carora li se acorda titlul "Cetăţean de Onoare al judeţului 
Argeş" în cadrul ciclului de manifestări cultural - artistice şi ştiinţifice "Sărbătorile 
Argeşului şi Muscelului", ediţia a VIII-a, 2014 - dl Preşedinte Tecău Grigore Florin a 
spus: 

Comisiile  K4, K5 şi secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 

Se citeşte lista cu persoanele nominalizate. 

Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin 
    Şi aici am o propunere, vă rog să căutaţi în administraţia locală în Curtea de Argeş  
pe domnul general de armată Nicuţ Ion fost comandant al Statului major al armatei,  
actualmente pensionar, consilierul personal al ministrului Oprea. 
    Dl consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor 

Domnul Pacea Gheorghe care astăzi a împlinit astăzi 95 de ani, inginer horticol, a 
lucrat la ADPiteşti , a participat la toate ediţiile Simfoniei Lalelelor.  

Georgescu Corica, doctor primar oftalmolog, domnul doctor Ţeţu Ion, medic 
internist. 

Dascălu Nicolae primar Mărăcineni. 
Buru Traian, un om în vârstă, Vişinescu Sorin, Sabie Florin avocaţi. 
Ca preot Toroabă Ion Ştefan. 
Dl consilier Sofianu Narcis 
Aş dori să ştiu dacă toţi cei nominalizaţi au fost propuşi ori s-au autopropus. 
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Dna Stoenescu Roxana 
Sunt şi persoane care s-au autopropus. 

Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin 
Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 142. 
 
 

- VIII   - 
 
 

Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
nominalizarea persoanelor cărora li se acordă „Diploma de Excelenţă” în cadrul 
ciclului de manifestări cultural - artistice şi ştiinţifice "Sărbătorile Argeşului şi 
Muscelului", ediţia a VIII-a, 2014 - dl. Preşedinte Tecău Grigore Florin a spus: 

Comisiile  K4, K5 şi secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Se citeşte lista cu persoanele nominalizate 

Dl consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor 
 Stoica Adrian, este un băiat plin de aur la judo. La comisia K2 s-a propus 

acordarea unor burse acestor copii talentaţi. 
Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin 
Sunt de acord cu propunerea dumneavoastră, să vedem ce putem face anul viitor, 

să veniti cu propuneri când vom întocmi bugetul. 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 143. 
 
 

- IX   - 
 
 

Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind închirierea 
unui spaţiu  cu destinaţia de activităţi comerciale  situat în incinta Spitalului de 
Pneumoftiziologie  „Sf.Andrei ” Valea Iaşului– dl Preşedinte Tecău Grigore Florin 
a spus: 

Comisiile K1, K2, K5 şi secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de 
hotărâre. 
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Se citeşte proiectul de hotărâre. 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 144. 
 
 

- X   - 
 
 

Trecându-se la punctul X al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind darea în 
administrare Regiei Autonome JudeŢene de Drumuri Argeş R.A. a unei maşini de 
marcaj rutier – dl Preşedinte Tecău Grigore Florin a spus: 

Comisiile K1, K2, K5 şi secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Dl consilier Prunaru Iulian 
Domnule preşedinte, mai avem una pentru nord, o mutăm pe cea nouă  în sud dar 

pe ce zonă, unde  o ducem, la om în curte? 
Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin 
Pe drumurile pe care le facem începând de acum încolo.  
Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 145. 
 
 
 

- XI  - 
 
 

Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind transmiterea 
fără plată Regiei Autonome Judeţene de Drumuri Argeş R.A a două autoutilitare 
Dacia 1307 (4 x 4) – dl Preşedinte Grigore Tecău Florin a spus: 

Comisiile K1, K2, K5 si secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Având în vedere că Serviciul Salvamont a fost dotat cu două Dacii Duster, celelalte 
două autoutilitare Dacia 1307 4X4 au rămas disponibile şi le dăm  Regiei de 
Drumuri. 

Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
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Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 146. 
 
 

- XII   - 
 
 

Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind exprimarea 
acordului cu privire la închirierea unui spaţiu aflat la  demisolul imobilului situat în 
Pitești, str. Pictor Nicolae Grigorescu, nr. 2A – dl Preşedinte Tecău Grigore Florin a 
spus: 

Comisiile K1, K2, K5 şi secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Aşa cum ştiţi pe acest teren care este al Consiliului Judeţean Argeş, există o 
construcţie care reprezintă  o unitate medicală,  au nevoie de acest spaţiu de la subsol 
pentru a înfiinţa un serviciu de radiologie.  Noi trebuie să ne dăm acordul pentru că 
suntem  cei care administrează  terenul. 

Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 147. 
 
 

- XIII   - 
 
 

Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea 
încheierii Acordului de parteneriat dintre A.T.O.P. Argeş si Centrul de Prevenire, 
Evaluare şi Consiliere Antidrog Piteşti – dl Preşedinte Tecău Grigore Florin a spus: 

Comisiile K1, K3, K5 şi secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
Dacă nu sunt, supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 148. 
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- XIV  - 
 
 
Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Strategiei Locale Antidrog Argeş pentru perioada 2014 – 2020 şi a Planului Local de 
Acţiune pentru implementarea acesteia în perioada  2014– 2016 – dl Preşedinte 
Tecău Grigore Florin a spus: 

Comisiile K1, K3, K5 şi secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
Dacă nu sunt, supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 149. 
 
 

- XV  - 
 
 
Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind 

actualizarea statului de funcţii al Spitalului de Boli Cronice Calineşti-  dl Preşedinte 
Grigore Tecău Florin a spus: 

Comisiile K1, K3, K5 şi secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 150. 
 
 

- XVI - 
 
 
Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

actualizarea bugetului de venituri şi cheltuieli la nivelul Judeţului Argeş pe anul 2014 
– dl Preşedinte Tecău Grigore Florin a spus: 
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Comisiile K1,  K5 şi secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

   Aş dori să vă spun că la aceste repartiţii am discutat informând şi Consiliul 
Judeţean Argeş, modul cum au fost repartizate cele 40 de microbuzele la nivelul 
judeţului pentru primării şi unităţile şcolare; 18 vor veni  în săptămăna viitoare 
eşalonat,  trei au venit deja, urmează 15 săptămâna viitoare iar în luna octombrie, eu 
aş dori mai devreme şi celelalte 22. Cred că prin achiziţionarea acestor microbuze, 
prin intermediul  Guvernului şi Ministerului Educaţiei vom reuşi să asigurăm un 
transport decent pentru elevii din judeţul Argeş. De asemenea am încercat prin acest 
buget şi prin aceste sume pe care vi l-am citit mai devreme să asigurăm necesarul 
pentru primăriile care au avut de suferit în urma inundaţiilor din această primăvară şi 
vară,  iar banii din impozitul pe TVA i-am acordat urgent  primăriilor care au 
întreţinut şi  reparat unităţiile şcolare de asigurarea apei curente şi a toaletelor 
ecologice acolo unde nu există şi pentru acoperirea unor cheltuieli pentru 
dispensarele sanitare începute în câteva localităţi ale judeţului. Au fost solicitate de 
urgenţă de către primării cofinanţările pentru unele proiecte care le au în derulare în 
special pentru achiziţionarea unor utilaje. 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 151. 
 
 

- XVII/1 - 
 
 
Trecându-se la punctul XVII/1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

transmiterea sectorului de drum naţional din proprietatea publică a statului şi din 
administrarea Departamentului pentru Proiecte de Infrastructură, Investiţii Străine, 
Parteneriat Public - Privat şi Promovarea Exporturilor, în domeniul public al judeţului 
Argeş şi în administrarea Consiliului Judeţean Argeş, precum şi declasarea 
tronsonului de drum naţional DN 73D cuprins între localităţile Ciumeşti ( km 0+000) 
şi Valea Stânii (km 9+670) din categoria funcţională a drumurilor de interes naţional 
şi încadrarea acestora în categoria drumurilor de interes judeţean– dl Preşedinte 
Tecău Grigore Florin a spus: 

Comisiile  K2, K5 şi secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
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Dl consilier  Sofianu Narcis 

Am  o  mare rugăminte domnule preşedinte, după cum observaţi titlul este mai 
mare decât textul  hotărârii.  Nu există nici o lege în care titlul  unei hotărâri de nivel 
judeţean să fie mai mare. Se putea numi hotărârea Preluarea unui sector de drum şi 
apoi dezvoltat. Trimiteţi-i vă rog frumos o scrisoare domnului ministru să-l dea afară 
pe funcţionarul care a spus să avem titluri de zece rânduri la hotărâri de trei rânduri. 
Sunt mulţi funcţionari din aceştia în ministere care impun un titlu. Se duc fermierii la 
Ministerul Agriculturii unde găsesc funcţionari tipicari şi pentru că nu au scris cu 
caractere de 14, şi a scris cu 13 le respinge  proiectul. 

Dl   Preşedinte Tecău Grigore Florin  
Aveţi dreptate. 
Dl consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor 
Eu am propus privind  statutul drumului naţional DN73D cuprins între localitatea 

Ciumeşti şi  Valea Stânii. 
dl Preşedinte Tecău Grigore Florin  
Eu sunt de acord cu dumneavoastră dar dacă am primit această hârtie semnată de 

patru directori generali din minister, de doi consilieri juridici şi dacă vreţi să mai  
găsească alt motiv să amâne  această hotărâre intrăm în toamnă, intrăm în iarnă.  
Consiliul local Mioveni are banii alocaţi pentru această lucrare, eu zic să nu mai 
tragem de timp să o aprobăm. 
  Dl consilier Prunaru Iulian 

Domnilor colegi dacă de mâine din  această mapă dispare numele de DN73D  
l-am rugat pe domnul director Ivaşcu Sorin să se uite pe harta judeţului Argeş şi dacă 
este liber DJ73D să-i dăm numele acela ca să mergem la Bucureşti cu denumirea de 
număr dacă nu dăm în continuare unde ne-am oprit la drumuri judeţene pentru că ne 
facem de râs că acum nu mai este DN73D. Să venim în mapă nu în hotărâre. 

Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin  
DN  rămâne în continuare, numai o bucăţică este preluat de DJ. Nu putem da 

tot drumul la drumuri judeţene pentru că acest DJ  este alunecarea de la Boteni foarte 
mare pe care noi nu o putem face.  

Consult dacă mai sunt întrebări, sugestii? 
Dacă nu sunt, supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 152. 
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   Dl consilier Manu Dan Constantin  

       Aş dori mai mult o informare dat fiind faptul că în ultima săptămână s-au 
mediatizat mai multe aspecte legate de Spitalul Judeţean de Urgenţă Piteşti unde 
moral sunt şi eu medic şi am şi calitatea de consilier judetean. Constatat în ultima 
săptămână că s-a mărit numărul vampirilor din judeţul Argeş pentru că eu am auzit că 
au dispărut cantităţi conmensurabile de sânge, sunt semnalate chiar pe  prima pagină.  
     Legat de primul punct, partea de handicap părerea mea este că Spitalul Judeţeande 
Urgenţă Piteşti trece printr-o perioadă delicată şi auziţi din gura unui medic. Nu ştiu 
ce trebuie făcut, dar sunt unele aspecte care nu mai necesită amânare. Ştiţi foarte bine 
că acum două săptămâni UPU-SMURD, numai o minune a făcut ca să nu plece  ca 
Centrul Regional de la  Piteşti la Prahova. 
Astăzi este evaluarea clauzelor privind cele două săptămâni. Azi până la ora  
prânzului  comisia  mixtă naţională a avizat linia de gardă la nivel ministerial  între 
Ministerul de Interne şi Ministerul Sănătăţii şi sper ca UPU SMURD să rămănă 
Centrul Regional  la  Piteşti.  Altfel nu văd cum  spitalul actual de grad III judeţean 
să-l transformăm cum me-am propus ca şi  preşedinte al comisie, să-l putem încadra 
în grad II regional. 
Avem probleme, care nu sunt semnalate pentru prima oară în  terapia intensivă. Sunt 
probleme care se perpetuează şi neliniştea pacienţilor este foarte, foarte mare. Am 
primit personal zeci de telefoane de la prieteni care mă întrebau  dacă mai este 
oportun  să se interneze la Spitalul Judeţean sau să meargă pe alte coordonte. Rog 
Consiliul de Administraţie ca  împreună cu managementul executiv să rezolve această 
situaţie. 
   Nu în ultimul rând mie mi se pare foarte grav, este diferenţă de opinie privind 
angiograful. Dumneavoastră trebuie să ştiţi că sunt  două opinii legate de angiograf.  
O opinie este vorba de un compartiment, un apendice care să funcţioneze în structura 
Secţiei de Cardiologie a Spitalului Judeţean şi o altă opinie stipulată în Nota de 
fundamentare pe care în mod normal şi eu o agreez  pe care domnul premier Victor 
Ponta a fost de acord privind achiziţionarea angiografului ca Centru Regional, deci 
sunt două noţiuni diferite. 
  În paralel cu scoaterea pe seap şi am înţeles  tot din presă, poate doamna preşedintă 
ne poate spune dacă s-a terminat sau când se vor termina procedurile  de 
achiziţionarea utilajului  angiograful.  Este o procedură, nu ne interesează,  cel mai 
bun să câştige. 
Suntem în urmă cu Centrul Regional. Angiograful odată funcţional trebuie să devină 
Serviciu medical, departament de Cardiologie Invazivă, Intervenţională sau Centru de 
Chirurgie Cardiovasculară trebuie să fie Centrul Regional nu un compartiment în 
secţia actuală. În ţară, în Europa vă spun că un asemenea centru funcţionează cu cel 
puţin 8 medici din care prima mână trebuie să aibă competenţă în cardiologia 
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intervenţională care specializare,  după cardiologie înseamnă doi ani, 8 asistente cu 
specializare asimilată în specializare  de cel puţin două luni. În acest moment nu 
avem temele făcute, avem doi colegi în structura  Cardiologie  care din informaţiile 
mele nu au patalamaua la mână de cardiolog intervenţional. Unul dinte medici sau 
chiar amândoi  urmează această specializare dar nu rezolvă problema, este o diferenţă 
majoră pe politicile de asistenţă socială. Noi  cred că trebuie să ne hotărâm dacă vrem 
să funcţioneze gardă 24 din 24 ore. Dacă da,  să dăm drumul cât mai urgent, la 
demersuri. Dacă vrem Centru Regioal vă spun demersurile: trebuie ordin al 
ministrului  privind  creeare acestui  sistem medical la Piteşti motivat de  angiograf, 
prin  Hotărârea de Guvern, care înseamnă  scoaterea posturilor la concurs pe 
specialităţi, după aceea trimiterea  oamenii la perfecţionare şi în primul rând 
asistentele. Vedem ce personal medical cu studii superioare, medici pot ocupa, poate 
nu-i  găsim pe toţi opt, cel puţin patru şi atunci avem soluţia bugetată prin ordin al 
ministrului,  putem să plătim gărzile care colegi argeşeni şi piteşteni se oferă să facă 
de gardă la Piteşti pentru ai da drumul cu prioritate. Cel mai important lucru după 
această sarabandă este Implementarea Programului de Cardiologie Intervenţională  
care se face cu avizul Casei Naţionale de Sănătate. Dacă cineva îşi închipuie că treaba 
aceasta se face într-o săptămână sau o lună  atunci nu mai avem despre ce vorbi. 

Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin  
Eu nu ştiu dacă Hotărârea  de Guvern se referă la  Centru Regional,  săptămâna 

trecută am avut o intervenţie cu domnul ministru secretar de stat Arafat şi cu domnul 
minisru al Sănătăţii unde am discutat aceste probleme. Şi  eu vreau să- mi fac temele 
şi să mă implic în rezolvarea acestor probleme şi eu zic că am făcut destule lucruri 
bune împreună privind sănătatea. Unele sunt informaţii surpriză pentru 
dumneavoastră pe care vreau să vi le dau, au fost probleme cu primirea  de urgenţă  
deoarece Argeşul este Centru Regional pentru acest lucru şi avem o ambulanţă  
SMURD care trebuie să fie deservită de un medic. Din păcate unii din medicii noştri 
care sunt în Unitatea de primire Urgenţă nu vor să se urce pe această ambulanţă să 
lucreze pe ea. Am fost în audientă săptămâna trecută, am stat de vorbă cu cei doi 
miniştri, s-a hotărât următorul lucru: trei medici de la Unitatea de Primiri Urgenţe de 
la  Spitalul Floreasca vor fi detaşaţi pe cheltuiala consiliului judeţean să facă de gardă 
la Spitalul judeţean şi să deservească această ambulanţă. De asemenea Ministrul 
Sănătăţii a aprobat  patru medici rezidenţi să vină să facă practică la Spitalul Judeţean 
tot cu această condiţie să se urce pe această ambulanţă.  Centrul nu va mai pleca din 
Argeş şi va rămâne aici,  va fi deservit de această ambulanţă. Vă rog ca  în bugetul de 
anul viitor să aloca bani şi pentru construcţia acestui Centru de Coordonarea 
Situaţiilor  de Urgenţă Regional în Piteşti.    
   În privinţa altei acţiuni  pe care am demarat-o printr-un Centru Regional,  acord al 
Ministerului Sănătăţii şi un parteneriat al Ministerului Sănătăţii cu Banca Mondială 
care va fi votată în şedinţa din septembrie şi i-am rugat pe  parlamentarii de Argeş la  
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sugestia Minstrului Sănătăţii să susţină acest proiect. În Argeş se  va înfiinţa un 
Centru de Radioterapie-Oncologic care va deservi probabil  judeţul Vâlcea şi probabil 
alte două judeţe,  toată dotarea va fi asigurată de Banca Mondială parteneriatul va fi 
semnat în septembrie, obligaţia consiliului judetean este să aigure construcţia  în care 
vor funcţiona aceste aparate de radioterapie. Sunt 16 centre la nivel naţional regionale 
care vor deservi judeţul Argeş. 

Am propus ministrului prin acea hotărâre de guvern sau prin ordin al ministrului să 
înfiinţăm o secţie specială de Oncologie în fostul Spital de la Domneşti care să fie 
Secţie a Spitalului Judeţean Argeş şi în care bolnavii de cancer în ultimele stadii să 
poată să fie trataţi. Toată investiţia este a consiliului judeţean, sunt  aprobaţi banii 
pentru construcţia a 19 garsoniere în cadrul acestui spital cu câte 2 locuri. Dacă 
reuşim să facem această transformare şi această investiţie prin Banca Mondială cred 
că este un pas înainte. 

În ceea ce priveşte angiograful este adevărat că aseară s-a încheiat licitaţia, nu se 
fac publice firmele care au intra în etapa de evaluare, probabil că în zilele următoare 
vom primi toate datele de la comisia care se ocupă de această problemă. 

Dacă putem să acţionăm şi sunteţi implicat în infiinţarea acestei secţii de care 
spuneţi dumneavoastră eu sunt de acord să investim, să sprijinim şi să dezvoltăm o 
astfel de secţie. 

Sunteţi preşedintele comisiei de sănătate, lucraţi in Spitalul Judeţean, sunt 
probleme veniţi şi prezentaţile aici,  le discutăm deschis în faţa tuturor discutăm 
despre ce este vorba şi luăm măsurile ce se impun. Nu sunt medic de profesie dar 
dacă se impun astfel de măsuri, dacă sunt probleme cu serviciile de sănătate din acest 
spital. 
  Vreau să vă spun că Ministrul Sănătăţii a făcut o analiză  la nivelul  spitalelor din 
România,  sunt 57 de spitale care sunt utilizate într-o proporţie de peste 70%. Printre 
acestea este Spitalul de Pediatrie şi cu unele jocuri Spitalul Judeţean. Se pune 
problema că unele cazuri  grave din  Spitalul Judeţean nu sunt tratate în Spitalul 
Judeţean sunt trimise la Bucureşti. 
   Vom vedea ce se întâmplă în perioada următoare că este o propunere la nivelul 
Guvernului să nu se mai construiască acele spitale regionale, şi aceste 57 de spitale să 
primească fonduri de la Uniunea Europeană pentru a fi modernizate, reabilitate şi 
dotate. 
   Sunt de acord cu dumneavoastră că trebuie făcute  proiecte să vedem ce facem cu 
medicii care deserves angiograful că sunt în pregătire. Din raportul pe care îl am din 
Şedinţa Consiliului de Administraţie dna Alisa Ciobanu, ştiu că tot personalul care 
urmează să deservească angiograful este la perfecţionare. 
    Dl consilier Manu Dan Constantin 
    Este de faţă poate să confirme. 
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Pentru angiograf garda de 24 de ore cum este promis, fundamentare pentru care s-a 
dat suma respectivă pentru utilajul   pentru aparat trebuie să ai cel puţin 8 medici, 4 
cu specializare de doi ani în cardiologie intervenţională. 
    Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin  
Întâi să vedem angiograful. 
    Dl consilier Manu Dan Constantin 
   Domnule preşedinte eu sunt de acord cu dumneavoastră, dar eu ca şi 
dumneavoastră sunt un bun argeşean şi trebuie să ne facem temele. 
Întâi vedem angiograful şi e treaba lor cine va câştiga şi vom sta pănă la calendele 
greceşti pănă va funcţiona. 

Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin  
Atâta timp cât voi fi Preşdintele Consiliului Judeţean mă voi bate pentru acest 

angiograf şi vreau să funcţionze  în  parametri normali  şi să fie deservit de personal 
specializat până în toamnă. 

Vreau să vă mai spun un lucru, pe saitul Consilului Judeţean Argeş  a fost publicat  
Raportul Preşedintelui Consiliului Judeţean Argeş , este activitatea preşedintelui  
consiliului judeţean  pe un an de zile şi poate fi accesat   atât  de către  dumneavoastră 
cât şide către  presă  pentru a fi vizualizat. 

 
      Şedinta s-a incheiat la ora 18,20. 

 
 

      P R E Ş E D I N T E, 
 

Grigore Florin TECĂU 
                                                                                  p.SECRETAR JUDEŢ,  
 
                                                                                        Director executiv, 
                                                                                          Alisa Ciobanu 
 
 
 

 
 

CONSILIERI : 
 

Sîrbu Gheorghe____________________ 
Tică Manuel______________________ 
Mihăilescu Vasile__________________ 
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